

## Research Fellow, Volatility Institute at NYU Shanghai

### Job Information 工作概述

NYU Shanghai is seeking a Research Fellow to participate in research projects within the Volatility Institute at NYU Shanghai (VINS) and joint research projects between the VINS and other financial institutions and schools, beginning in the Fall Semester of 2021. We are seeking researchers to work on VINS research projects including:

上海纽约大学诚招研究员参与上海纽约大学波动研究所与其他研究机构和高校的研究项目，该职位将于 2021 年秋季正式开始。我们正在寻找研究型人才参与我们的研究项目，包括：

- Work on VINS research projects, including data collection, cleaning, analysis, and writing reports 承担波动研究所的研究项目，包括数据搜集、筛选、分析及撰写研究报告
- Participate in joint research projects between VINS and other financial institutions/schools 参与波动研究所与其他金融机构/高校的联合研究项目
- Assist the executive director on academic research studies including literature review, data processing, and analysis

协助研究所所长完成其他相关学术研究工作如文献综述、数据处理和分析等。

- Help with VINS conferences and workshops 协助学术会议和研讨会
- Assist with any additional responsibilities related to Institute resources and activities that fall under the purview of the Research Fellow 其他与研究所资源和活动相关的、属于研究员职责范围的工作

You are encouraged to apply this position, if you:

如您满足以下条件，我们诚邀您加入我们

- Have recently obtained a Ph.D./ABD from in Finance, Statistics or Econometrics 近年获得国内外一流大学金融学、统计学或计量经济学博士学位
- Are genuinely interested in research and capable of executing research projects with little supervision 对研究感兴趣，致力于从事研究行业，能独立开展研究项目
- Have proven ability to use sophisticated econometric tools to analyze complex financial data on a large scale 能够熟练运用各种数据分析工具，有对大规模数据进行分析处理的能力

- Are able to conduct research and write research papers/reports in both English and Mandarin at a high level of fluency

能够熟练应用中英文进行学术论文和报告的写作

- Are familiar with Chinese financial markets, and have a strong background in finance and statistics

在金融和数据处理上有丰富的经验，熟悉中国金融市场

### **Application Process** 申请流程

The terms of employment in NYU Shanghai are comparable to U.S. institutions. The review of applications will begin immediately, and will continue until the position is filled. The position is expected to begin in the fall semester of 2021. Please visit our website at <http://shanghai.nyu.edu/about/work/fellowships> for instructions and other information on how to apply. To apply, follow this link: <https://apply.interfolio.com/90819>. If you have any questions, please e-mail [vins@nyu.edu](mailto:vins@nyu.edu).

上海纽约大学的招聘流程将采用美国纽约大学的标准流程。对职位有意向者请尽早申请，符合要求者我们将及早安排面试，申请至职位招聘满额为止。该职位自 2021 年 9 月正式开放，应聘者请将完整的中英文履历及相关材料上传至纽约大学招聘系统，相关流程请参阅网站 <http://shanghai.nyu.edu/about/work/fellowships>。如您有任何疑问，也可以邮件联系上海纽约大学波动研究所 [vins@nyu.edu](mailto:vins@nyu.edu)。

### **Applications must include the following:**

- Curriculum Vita
- Cover letter explaining applicant's interest in the position
- Two letters of reference that address the applicant's intellectual strengths (must include committee chair or members for ABDs)
- Brief statement of academic or intellectual interests and research (including specific research topics, research purpose and significance, research methods and content framework, research innovation, etc.)
- 2-3 recent papers/working papers

申请材料:

- 求职信
- 两封专家推荐信
- 所有研究生级成绩单的复印件

- 学术兴趣和研究的简要说明(包括具体的研究主题、研究目的和意义、研究方法和内容框架、研究创新等)
- 近期学术研究论文(2-3 篇)

## About VINS

关于上海纽约大学波动研究所

NYU Shanghai opened the Volatility Institute at NYU Shanghai in November 2014. Located at the school's Pudong Academic Building in the heart of Lujiazui, China's financial center, aims to create opportunities for research focused on both the Chinese financial markets and markets around the world.

The Volatility Institute at NYU Shanghai, under the co-direction of 2003 Nobel Laureate in Economics, Professor Robert F. Engle and Professor of Economics, Jianye Wang, with generous support from the Finance Service Bureau Pudong and NYU Shanghai, operates in close partnership with the Volatility and Risk Institute at the New York University Stern School of Business. NYU Stern's Volatility and Risk Institute (VRI) is an expansion of the School's celebrated Volatility Institute, founded in 2004, has the over-arching mission to develop and disseminate cutting-edge research on risks in global financial markets and in financial econometrics that will ultimately contribute in a meaningful way to international financial policy.

For more Information, please visit our website: <https://research.shanghai.nyu.edu/vins>

上海纽约大学金融波动研究所于 2014 年 11 月 27 日在中国的金融中心上海陆家嘴成立。上海纽约大学金融波动研究所(Volatility Institute at NYU Shanghai, VINS)是依托于上海纽约大学(NYU Shanghai)和美国纽约大学斯特恩商学院金融波动风险研究所(Volatility and Risk Institute of NYU Stern, VRI)建立的国际水平的开放研究平台和高端智库,是集人才培养、科学研究和国际学术交流为一体的研究机构。波动研究所目前由 2003 年诺贝尔经济学奖获得者 Robert F. Engle 和上海纽约大学经济学教授王建业联合管理,其研究目标是洞悉中国市场动态,探究中国市场对全球市场的影响,以及中国市场和全球市场的互动关系,其成立得到浦东国际金融研究交流中心和上海纽约大学其它部门的大力支持。纽约大学斯特恩商学院金融波动风险研究所是上海纽约大学金融波动研究所的重要合作伙伴,其目标希望通过 VINS,进一步深入对中国问题的研究和理解,更方便为中国政府高层和监管机构提供参考意见,并和国内高校,研究机构以及业界金融机构更加有效交流,推动中国金融市场的发展。

更多信息,请访问网站: <https://research.shanghai.nyu.edu/vins>

## About NYU Shanghai

关于上海纽约大学

NYU Shanghai is the newest degree-granting campus within the NYU Global Network University. It is the first Sino-US higher education joint venture to grant a degree that is accredited in the U.S. as well as in China. All teaching is conducted in English. A research university with liberal arts and science at its core, it resides in one of the world's great cities with a vibrant intellectual community. NYU Shanghai recruits scholars who are committed to NYU's global vision of transformative teaching and innovative research.

上海纽约大学是国家教育部正式批准的、具有独立法人资格和学位授予权的第一所中美合作举办的国际化大学，也是纽约大学全球教育体系的组成部分。上海纽约大学使用全英文授课。上海纽约大学的建设目标是：成为一所世界级的、多元文化融合、文理工学科兼有的研究型大学，成为全球化进程中不同文化交流，教育合作的典范。上海纽约大学寻求认同我们新型教学和创新研究发展理念的学者加入我们。

New York University has established itself as a Global Network University, a multi-site, organically connected network encompassing key global cities and idea capitals. There are three degree-granting campuses in New York, Shanghai, and Abu Dhabi, and complemented by eleven additional academic centers across five continents. Faculty and students circulate within the network in pursuit of common research interests and cross-cultural, interdisciplinary endeavors, both local and global.

纽约大学致力于建设为一所全球网络大学，这一有机连接网络涵盖了全球主要城市。纽约大学在纽约、上海和阿布扎比建立了可以授予学位的大学校园，并在 5 大洲的建立了 11 个研究中心。学生和教师可以在本地和全球网络内追求共同的研究目标，从事跨文化和跨学科研究。

## Contact Information 联系方式

Email/邮箱: [vins@nyu.edu](mailto:vins@nyu.edu)

Telephone/电话: +86 021 2059 5745

Website/网站: <http://shanghai.nyu.edu/research/vins>

Address/地址: Room 1131, NYU Shanghai, 1555 Century Avenue, Pudong, Shanghai, China, 200122/上海市浦东新区世纪大道 1555 号上海纽约大学 1131 室, 200122

## Equal Employment Opportunity Statement

NYU Shanghai is an equal opportunity employer committed to equity, diversity, and social inclusion. We strongly encourage applications from under-represented individuals in the profession, across color, creed, race, ethnic and national origin, physical ability, and gender and sexual identity. NYU Shanghai affirms the value of differing perspectives on the world as we strive to build the strongest possible university with the widest reach.